
PROTOKÓŁ Nr LXIII.2023 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 26 października 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie. 
 

         Otwarcia LXIII sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 14 radnych, na ustawowy skład 15 radnych, 

co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 

- nieobecny usprawiedliwiony radny Tadeusz Brzeziński   

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk powitał radnych i zaproszonych gości: 

 

Piotra Lacha – Wójta Gminy            

              - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2    

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo wraz z niezbędnymi materiałami 

otrzymaliście Państwo proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Złotów za rok szkolny 

2022/2023 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Gminy Złotów na rok 2024  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2023 rok  
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 

– 2029  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę Zakładowi 

Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Spółka z o.o. nieruchomości oraz sieci 

wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do 

eksploatacji stanowiących własność Gminy Złotów   

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały  

Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów   

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych  

w miejscowości Radawnica (ulica Brzozowa, ulica Jaśminowa) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Chabrowa) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Lazurowa) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Sosnowa) 

17.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Spacerowa) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Wrzosowa) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Święta (ulica Zaciszna) 
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20. Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych oraz inne 

osoby zobowiązane do tego w trybie art. 24h ustawy o samorządzie gminnym 

21. Interpelacje i zapytania radnych  

22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

23. Wolne wnioski i informacje 

24. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk – zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby wnieść zmiany do proponowanego 

porządku obrad? Nie widzę, skoro nie ma zmian Drodzy Państwo, poddaję porządek obrad 

pod głosowanie. Kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. W głosowaniu wzięło udział  14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
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Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – poinformował, że protokół poprzedniej sesji 

został sporządzony zgodnie z przebiegiem obrad. Był wyłożony do wglądu na stanowisku do 

spraw obsługi Rady i zwrócił się z pytaniem do radnych, czy zachodzi konieczność 

odczytywania protokołu? Skoro nie, poddaję protokół pod głosowanie. Kto jest za, przeciw 

lub się wstrzymuje? Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło 

udział  14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Radni uwag nie wnieśli – protokół został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 4  

 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – zapytał, czy są jakieś pytania  

do sprawozdania Wójta między sesjami? Proszę bardzo otwieram dyskusję w formie pytań  

do Pana Wójta. Czy są pytania?  

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 5 

 

Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji 

otrzymali radni w materiałach na sesję wraz z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, informacyjnie, tylko chciałbym tutaj 

przedstawić, że w poniedziałek odbyło się wspólne robocze posiedzenie stałych komisji rady. 

Wszystkie materiały, zgodnie z planem pracy Rady, jak i również planach, planami pracy 

komisji, były szeroko omawiane, również są zawarte w programie dzisiejszej sesji. 

 

Ad. 6 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Złotów za rok szkolny 2022/2023. Proszę bardzo otwieram dyskusję. 

Omówiona na Komisjach, wcześniej powiedziałem, ale może jakieś niejasności się urodziły  

w trakcie, skoro nie ma Drodzy Państwo, zamykam punkt szósty. Przechodzimy do punktu 

siódmego. 

 

Pytań nie było, radni uwag nie wnieśli – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 7 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Złotów na rok 2024 radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem  

o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 
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Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2024 i poddał pod głosowanie,  

w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.606.2023 

Uchwała Nr LXIII.606.2023 w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Gminy Złotów na rok 2024 załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad. 8 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok 

otrzymali radni w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt 

uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki.  

Najpierw musimy się zająć autopoprawkami. Otwieram dyskusję, czy są jakieś pytania?  

 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, 

kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok. W głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 
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- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok  

- dyskusji i pytań nie było 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2023 rok z uwzględnieniem wcześniej 

przyjętych autopoprawek i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.607.2023 
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Uchwała Nr LXIII.607.2023 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 

2023 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 radni otrzymali  

w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był 

omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, że otrzymaliśmy autopoprawki, 

poddał pod głosowanie autopoprawki. Zapytał, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje 

odnośnie wprowadzenia autopoprawek do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 

2023 – 2029. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 



10 

 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 z uwzględnieniem wcześniej głosowanych autopoprawek  

i poddał pod głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.608.2023 

Uchwała Nr LXIII.608.2023 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2023 – 2029 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 



11 

 

Ad. 10 

 

Projekt uchwały w sprawie przekazania w dzierżawę Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji 

Gminy Złotów Spółka z o.o. nieruchomości oraz sieci wodociągowych i kanalizacyjnych 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do eksploatacji stanowiących własność Gminy 

Złotów. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania w dzierżawę Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji Gminy Złotów Spółka z o.o. 

nieruchomości oraz sieci wodociągowych i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą oddanych do eksploatacji stanowiących własność Gminy Złotów i poddał pod 

głosowanie, w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.609.2023 

Uchwała Nr LXIII.609.2023 w sprawie przekazania w dzierżawę Zakładowi Wodociągów  

i Kanalizacji Gminy Złotów Spółka z o.o. nieruchomości oraz sieci wodociągowych  

i kanalizacyjnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą oddanych do eksploatacji stanowiących 

własność Gminy Złotów  stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 11 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XLII/423/14 Rady Gminy 

Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów radni 

otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

Dyskusji nie było, radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XLII/423/14 Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Złotów oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów   i poddał pod głosowanie,  

w którym wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   
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12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.610.2023 

Uchwała Nr LXIII.610.2023 w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do Uchwały Nr XLII/423/14 

Rady Gminy Złotów z dnia 27 lutego 2014 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Złotów oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 

 

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania radni 

otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania i poddał pod głosowanie, w którym 

wzięło udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   
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2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.611.2023 

Uchwała Nr LXIII.611.2023 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 13 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic położonych  w miejscowości Radawnica (ulica 

Brzozowa, ulica Jaśminowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem  

o zwołaniu sesji. Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 
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Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazw ulic położonych  w miejscowości Radawnica i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.612.2023 

Uchwała Nr LXIII.612.2023 w sprawie nadania nazw ulic położonych  w miejscowości 

Radawnica stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta (ulica 

Chabrowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 
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 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.613.2023 

Uchwała Nr LXIII.613.2023 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 15 
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Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta (ulica 

Lazurowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.614.2023 

Uchwała Nr LXIII.614.2023 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 16 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta (ulica 

Sosnowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.615.2023 

Uchwała Nr LXIII.615.2023 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 17 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta (ulica 

Spacerowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 
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- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.616.2023 

Uchwała Nr LXIII.616.2023 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 18 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta (ulica 

Wrzosowa) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.617.2023 

Uchwała Nr LXIII.617.2023 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 19 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta (ulica 

Zaciszna) radni otrzymali w materiałach na sesję łącznie z zarządzeniem o zwołaniu sesji. 

Projekt uchwały był omówiony na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. 

 Dyskusji nie było. Radni uwag nie wnieśli. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej  w miejscowości Święta i poddał pod głosowanie, w którym wzięło 

udział 14 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  nieobecny   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   
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13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr LXIII.618.2023 

Uchwała Nr LXIII.618.2023 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  w miejscowości 

Święta stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 20 

 

Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych oraz inne osoby 

zobowiązane do tego w trybie art. 24h ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, przypomnę tylko, że  

do złożenia oświadczeń majątkowych są zobowiązani Radni, Wójt, Zastępca Wójta, Sekretarz 

Gminy, Skarbnik Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, osoby zarządzające  

i członek organu zarządzającego gminą, osobą prawną oraz osoba wydająca decyzje 

administracyjne w imieniu Wójta, są te osoby zobowiązane do składania oświadczeń 

majątkowych w kolejności, tak jak wszystkim wiadomo. Radni składają do Przewodniczącego 

Rady, Wójt i Przewodniczący Rady do Wojewody, pracownicy z urzędu tutaj, jak wcześniej 

wymieniłem Zastępca Wójta, są zobowiązani złożyć oświadczenia majątkowe do Pana Wójta. 

Na podstawie tych oświadczeń musimy je przeanalizować. Wójt, oświadczenia, które są 

dostarczone do Wójta, ja tutaj koleżanek, kolegów radnych, wojewoda nasze. Jesteście chyba 

Państwo też w posiadaniu. Wszyscy mają, ale pozwolę sobie je odczytać. Informacja przyszła 

od Wojewody dotycząca, że może pozwolę odczytać, że w wyniku analizy oświadczeń 

majątkowych oświadczenia majątkowego złożonego według stanu na dzień 31 grudnia 2022 

roku przez Wójta Gminy Złotów Pana Piotra Lacha w wyżej wymienionym dokumencie 

stwierdzono następujące braki tam w części A. W części A są wyznaczone te braki, to chodzi 

tutaj o współwłasność małżeńską tylko. Cieszę się, że co do mojego oświadczenia pierwszy 

chyba raz się zdarzyło, że nie ma jakiś tam. Niejasności. No cieszę się z tego powodu. 
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Chyba wszystko musiałem ująć i dobrze tam oznaczyć. Również Drodzy Państwo,  

ja dokonałem analizy Państwa tutaj oświadczeń majątkowych nie wiem, czy już przyszło  

z Urzędu Skarbowego? Jeszcze nie. Ale na podstawie złożonych oświadczeń Drodzy Państwo, 

informuję, że zgodnie z art. 24 h ustawy ust. 6 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  

o samorządzie gminnym przeanalizowałem oświadczenia majątkowe za rok 2022 osób 

zobowiązanych do ich złożenia, cytowanej wyżej ustawą. Wszystkie osoby złożyły 

oświadczenie w ustalonym ustawowo terminie. W wyniku przeprowadzonych analiz  

i złożonych oświadczeń nie stwierdziłem nieprawidłowości uzasadniających podjęcie działań 

wynikających z ustawy o samorządzie gminnym. Również Drodzy Państwo, Wójt dokonał 

takiej analizy oświadczeń majątkowych i na podstawie tego zostało tutaj przesłane do Rady 

pismo informuję, że zgodnie z art. 24 h ust. 6 ustawy, ust. 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym. Przeanalizowałem oświadczenia majątkowe za rok 2022 radnych.  

Co tu jest? W wyniku przeprowadzonej analizy złożonych oświadczeń nie stwierdziłem 

nieprawidłowości uzasadniających podjęcie działań wynikających z ustawy o samorządzie 

gminnym. Także Drodzy Państwo, nie wiadomo jeszcze tylko, co w naszych sprawie tam z tej 

skarbówki przyjdzie. Drodzy Państwo i teraz tak. Zamykam punkt dwudziesty, przechodzimy 

do punktu dwudziestego pierwszego.  

 

Ad. 21  

Interpelacje i zapytania radnych 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział Interpelacje i zapytania, czy ktoś z Państwa chciałby złożyć 

interpelacje i zapytania, interpelacje na piśmie lub zapytania jakieś? Nie ma chętnych, 

zamykam punkt, przechodzimy do punktu dwudziestego drugiego.  

 

Ad. 21  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. Informuję również 

Państwa, że na poprzedniej sesji takich nie było żadnych interpelacji i zapytań, jak również na 

dzisiejszej. Więc punkt zamykam dwudziesty drugi. Przechodzimy do punktu dwudziestego 

trzeciego. Wolne wnioski i informacje. Proszę, bardzo, Drodzy Państwo, otwieram dyskusję, 

kto z Państwa chciałby zabrać głos? Nie ma chętnych. Ja tylko chciałbym tutaj wrócić  

do sprawy, którą dyskutowaliśmy na Wspólnym roboczym posiedzeniu stałych Komisji Rady, 
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dotyczących propozycji stawek podatków. Padła propozycja obniżenia podatku rolnego.  

No i zwróciliśmy się tutaj za pośrednictwem pracownika tutaj Pani Marioli w celu zasięgnięcia 

opinii do Wielkopolskiej Izby Rolniczej. Przyszła oczywiście opinia pozytywna, tylko że też 

akurat mamy tutaj dane, jakie tego będą skutki. Bo wtedy nie mieliśmy takiej informacji.  

A wraz z tą opinią tutaj nie wiem, kto to sporządził? Czy w Izbie Rolniczej, czy Pani Mariola, 

tutaj odpowiedzialna za podatki, sporządziła to. Drodzy Państwo, chciałem tu Was 

poinformować, że jeżeli obniżymy cenę żyta o tyle, ile żeśmy tam proponowali. No to dochody 

budżetu z tego tytułu zmniejszą się o 453 000. Więc słucham bardzo, Drodzy Państwo. 

 

Jacek Januszewski – powiedział, mam pytanie, czy w tej kwocie, którą podałeś Sławek jest 

też, bo wiadomo, że obniży się też i podatek i to wychodziło, że obniży się o jeżeli dobrze 

pamiętam, jak liczyliśmy około 200 000 i czy w tych w kwocie tych 400 000 jest wliczone to  

z tym podatkiem? Czy ta kwota plus ten utracony dochód? 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, z tego, co wiem już podatkami 

zajmują się wszystkie samorządy i z zasięgniętej opinii żaden samorząd nie wyraził zgody na 

obniżenie ceny żyta ze względu na zbyt wysoką utratę dochodów. Także musimy się 

zastanowić, jak ta sprawa tutaj dalej ma? Czy zostawiamy tak jakby w pierwotnej wersji 

przedstawione te propozycje? 

 

Jacek Januszewski – powiedział, no ja właśnie tutaj, tak jak Adam mówi, to tak bym chciał tu 

też powiedzieć, że zostawmy to, bo decyzję podejmiemy na przyszłą sesję, więc na Komisji to 

przedyskutujemy spokojnie i mamy czas na zastanowienie. Każdy żeby sobie jakieś zdanie 

wyrobił i tyle. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, ale tylko tak informacyjnie, bo tak 

dosyć szybko to poszło i sprawnie. Ja mam tutaj tyle. Nic więcej, tu mi się nie nagromadziło na 

dzisiejszą sesję. Proszę bardzo kolega radny Bartłomiej Batko. 

 

Bartłomiej Batko – powiedział, Informacyjnie tylko chciałem poinformować radnych,  

że wczoraj odbył się odbiór techniczny sali w Nowinach. Niestety, nie mogłem być obecny 

osobiście, ale z tego co wiem, odbył się on bez przeszkód. Więc można powiedzieć, śmiało,  
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że społeczność nasza gminna wzbogaciła się o nową salę, która jest dość nowoczesna, duża, 

będzie służyła mieszkańcom głównie Nowin. Ale jak wiemy dla wszystkich mieszkańców 

gminy. Gratuluję mieszkańcom Nowin, że w końcu udało im się, bo mieli naprawdę tą swoją 

salę w strasznym stanie. Teraz mają czym się chwalić i się rozwijać, bo tam działa prężnie, też 

KGW Nowinianki, więc będą miały pole do podpisu. Sala położona jest przy boisku, przy tym 

kompleksie takim sportowo – wypoczynkowym mając dobre miejsce uważam także w imieniu 

mieszkańców, dziękuję Państwu też za przychylność, bo to przecież Wasza była też decyzja. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo, wszyscy się 

współmiernie cieszymy, że kolejna inwestycja została już zakończona i oddana, a ta sala, 

budowa tej sali w Nowinach to już ma swoją historię. Jeszcze pamiętam, myślę, Janek też 

pamięta, jak Stasiu tutaj był radnym, to już ten temat się przewijał i to zawsze powiem tak 

kolokwialnie, nie udawało się akurat, cieszymy się wspólnie, że się akurat teraz ta inwestycja. 

 

Tadeusz Brzeziński – powiedział, nawet jako radny przekazał to, że Międzybłocie  

w pierwszej kolejności, a nie Nowiny. 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk – powiedział, no tak. Proszę, bardzo Pan Wójt. 

 

 

Piotr Lach – powiedział,  Szanowni Państwo, korzystając z tego dosyć sprawnego przebiegu 

sesji chciałem też zwrócić uwagę, że oprócz oddania odbioru technicznego, bo oddanie do 

użytkowania będzie wynikiem tego odbioru technicznego, także jeszcze musimy poczekać na 

zgodę na użytkowanie. Odebraliśmy wczoraj emulsjonowaną drogę w Buntowie na 

wybudowaniu, tam jakieś drobne uwagi też będą uwzględnione przez wykonawcę. Także 

powolutku zmierzamy z tymi inwestycjami do zakończenia. Natomiast chciałem też 

wykorzystać, tutaj forum rady, ale też fakt, że jesteśmy na wizji i jest to nagrywane. Gdzieś tam 

w przestrzeni medialnej pojawiają się pretensje o zbyt długie realizowanie inwestycji 

dotyczących budowy drogi na ulicy Wielatowskiej, ta droga jest realizowana zgodnie  

z harmonogramem, który był przyjęty podczas przetargu. Naszym celem było uniknięcie 

budowy drogi w okresie trudnych warunków pogodowych, z którymi mamy zresztą teraz do 

czynienia. Prace na tej drodze trwają, były prace instalacyjne związane z budową oświetlenia. 

W tej chwili koparki też pracują przy budowie kanalizacji deszczowej, także prace trwają. 
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Oczywiście, nie jest to tempo, być może oczekiwane przez mieszkańców, ale tempo 

wynikające z umów i wszystko jest realizowane zgodnie z harmonogramem. Celowo 

proponujemy w przetargach wykonawcom dłuższy czas realizacji zadań, żeby nie stwarzać 

sytuacji, w których te zadania potem nie można zrealizować, albo są trudne warunki pogodowe. 

Dobrze też wiemy, że w tej samej przestrzeni medialnej krytykowano budowę dróg 

powiatowych w okresie przymrozków, gdzie była przepychanka. Czy było minus jeden, czy 

było plus jeden. Chcemy tego uniknąć, dlatego tak rozłożyliśmy harmonogram. Podobnie były 

pretensje o realizację ścieżki do Nowego Dworu. Tam też jest takie samo założenie, my jeszcze 

pracowaliśmy nad doprojektowaniem fragmentu, który jest niezbędny do tego, żeby ścieżka 

powstała w całości i zgodny z harmonogramem w okresie wiosennym będziemy realizowali  

to zadanie. Na doprojektowanym fragmencie, musimy jeszcze dokonać wycinki drzew.  

Te działania będą prowadzone. Podobna historia, również kolejne zadanie, takie przeciągnięte 

być może w czasie, to jest budowa boiska wielofunkcyjnego, jest to budowane, to boisko jest 

budowane w programie w kategorii „Zaprojektuj i wybuduj”. W związku z tym, no niezbędne 

po podpisaniu umowy na realizację tego zadania niezbędny jest czas na wykonanie 

dokumentacji technicznej. W związku z tym prace się nie toczą, bo toczą się prace projektowe  

i również w przestrzeni medialnej gdzieś tam się pojawiają jakieś pretensje, że nie realizujemy 

zadania w terminie. Wszystko jest realizowane w terminie i takie były założenia, żeby też nie 

zmuszać wykonawców do budowania tych obiektów w okresie jesienno – zimowym. Więc  

nie mamy tutaj jakby tak jak czasami niektórzy nieprzychylni tutaj obserwatorzy sugerują,  

że pewne rzeczy dzieją się kampanijnie pod wybory takie czy inne. Staramy się realizować  

to w optymalnych warunkach, które sprzyjają realizacji inwestycji, a nie sugerować się 

kalendarzem wyborczym i na siłę realizować pewne zadania w niesprzyjających warunkach 

atmosferycznych. Także taka informacja jeżeli Państwo gdzieś tam śledzicie właśnie tą 

przestrzeń medialną, to to tego typu zarzuty się pojawiają, natomiast one są no w naszej ocenie 

zupełnie nieuzasadnione, co nie zmienia faktu, że jest to ogromna uciążliwość dla 

mieszkańców. Jest w tej chwili taki deszczowy okres i już mamy dużo problemów na drogach 

gruntowych, interweniujemy, jeździmy, staramy się reagować. Mam nadzieję, że uda nam się 

przetrwać ten trudny okres jesienno – zimowy i wiosenny. Zaplanowane mamy kolejne 

dostawy kruszywa, w związku z tym też będziemy starali się interwencyjnie reagować  

w miejscach, które będą tego wymagały. Dziękuję.  
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Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

 

Ad. 24 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął LXIII sesję Rady Gminy Złotów. 

 

Obrady zakończono o godz. 931 

 

  

          Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

                                                                              

       Magdalena Borsich                                                                         Sławomir Czyżyk 

 


